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Protokoll från Förvaltningsgruppen den 
15 februari 2021.

Plats: via Skype klockan 13:15

Närvarande:
Ann-Christine Jenvén          Stadsdelsdirektör
Lena Kullberg-Boman Avd.chef, förskoleavdelningen
Odini Nzeribe              Avd.chef, äldreomsorgsavdelningen
Olle Ingemarsson                 HR-chef
Snorre Berglund                   Ekonomichef
Maria Klemets Hellberg      Avd.chef, sociala avdelningen
Andreas Evestedt Avd.chef, stadsmiljö
Emma Liljenberg Avd.chef, stab och kansli
Sofia Schilken HR-avdelningen
Anki Palmhag HR-avdelningen

För arbetstagarna:
Bengt Olsson                Kommunal                   
Kjell Skaraas                         Vision
Dick Morén              Saco
Ulf Fogelström                      SSR
Josefin Thavelin Tedfelt        HSO
Sanaz Khalili                         Vårdförbundet
Karin Wrannvik               Ledarna
Cecilia Bross               Lärarförbundet

 
Vid protokollet 

Justerats

Ann-Christine Jenvén                
Stadsdelsdirektör
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Vision            SSR           

Kommunal                                 Saco

     
HSO            Ledarna

                      

Lärarförbundet

1. Föregående protokoll.
Justeras.

2. Facklig information.    
Kommunal informerar om att löneförhandlingarna startar i 
veckan. Det är många chefer som fortfarande inte har bokat 
in sig på förhandling med Kommunal. 
Vision informerar om årsmöte den 25 feb.
SSR informerar om årsmöte den 23 feb.
Vårdförbundet: Genomförandeplanering är inbokat inför 
löneöversyn 2021.
Saco: Löneöversyn 2021 är på gång.
HSO: Många frågor kring skyddsutrustning och 
vaccinationer.
Lärarförbundet: Väntar på ett nytt skolavtal.

3. Arbetsmiljö och hälsa 
- Aktuellt med anledning av Covid 19.

Kommunal informerar om smitta på arbetsplatser inom 
förskolan. Arbetsgivaren svarar att det är hanterat och har 
varit i kontakt med Kommunal.
Vårdförbundet undrar hur staden ska nå ut till 
medarbetarna om att vaccinera sig. Arbetsgivaren svarar 
att alla medarbetare själva ansvarar för om de vill 
vaccinera sig, men att vi alla hoppas att så många som 
möjligt väljer att vaccinera sig. 

- Redovisning av köpta insatser från Feelgood 2020 
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(Adna Osna, Feelgood).
Adna presenterar förvaltningens köpta insatser från 
Feelgood föregående år.

4. Verksamhet och budget.
- Ärenden till stadsdelsnämndens sammanträde 25 februari 

https://edokmeetings.stockholm.se/committees/sodermal
ms-stadsdelsnamnd

- VB och bokslut: 
Arbetsgivaren visar graden av måluppfyllelse kopplat till 
Kommunfullmäktiges inriktningsmål för VB 2020 i jmf 
med VB 2019. 

Ekonomichef Snorre Berglund gör en genomgång av 
bokslutet för 2020.

Respektive avdelningschef berättar kring sina indikatorer 
och informerar hur de har arbetat med sina mål och 
utmaningar.

SSR: Ev. frågor kring VB kan med fördel tas upp på 
respektive SG. Gruppen är enig om att det är en bra 
hantering.

5. Medarbetarfrågor och kompetensutveckling 
Inget nytt 
 

6. Balanslistan 
Återkommer med en uppdaterad balanslista vid nästa FG 
möte. 
 

7. Övriga anmälda frågor
Emma Liljenberg, avd. chef för stab och kansli, informerar 
om två planerade tilltänkta tjänster i sin grupp. Snorre 
Berglund informerar om en pågående rekrytering till en 
befattning som upphandlare. FG har inte några synpunkter 
kring tillsättningarna.

8. Övriga frågor 

https://edokmeetings.stockholm.se/committees/sodermalms-stadsdelsnamnd
https://edokmeetings.stockholm.se/committees/sodermalms-stadsdelsnamnd
https://edokmeetings.stockholm.se/committees/sodermalms-stadsdelsnamnd
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Sweco rapport: Diskussion kring utvärderingen av 
förvaltningens pandemiarbete.
Sammanfattningsvis är förvaltningen nöjda med rapporten 
och det resultat som presenteras. En viktig del som lyftes 
fram var hur förvaltningen följer upp fattade beslut. 
Förvaltningen har redan formulerat ett nytt arbetssätt, en 
beslutslogg, där man tydligt tecknar ned vem som är 
ansvarig för ett beslut, eller hur information ska lämnas 
samt hur och när återkoppling ska ske. Rapporten lyfter 
även stöd i arbetet, hur förvaltningen ska säkerställa ett 
säkrare och mer tydligt arbetssätt - att dialog och info sker 
i alla led. Många delar som lyfts i rapporten finns även 
med i VP. Det handlar om ansvar och ledarskap, stöd i 
arbetet, kommunikation och information samt arbetsmiljö. 
Vid FG i mars ska gruppen få ta del av varandras 
synpunkter.
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